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INTERPELACJA

Szanowny Panie Prezydencie 

Proszę o natychmiastowe podjęcie działań na rzecz poprawy bezpieczeństwa pieszych przy 
przejściach dla pieszych na całej długości ul. Powstańców Śląskich, zwłaszcza przy ul. Hetmańskiej i 
alei Orła Białego. W dniu 22 lutego miał miejsce wypadek z udziałem pieszego na przejściu przy 
Hetmańskiej, około godziny 18.00. Z przykrością muszę stwierdzić, że przejście to jest bardzo źle 
widoczne dla kierowców nadjeżdżających od strony ul. Reymonta, a także dla pieszych 
wychodzących z parku. Auta zaparkowane na chodniku od strony kamienicy całkowicie zasłaniają 
widoczność na pieszych, w dodatku w tych godzinach jest tam całkowicie ciemno co powoduje 
dodatkowe utrudnienia. Proszę o natychmiastowe działania mające na celu poprawę 
bezpieczeństwa pieszych. Proponuje takie rozwiązania jak: dodatkowe doświetlenie przejść, progi 
zwalniające, zmniejszenie dopuszczalnej prędkości jazdy pojazdów, wyznaczenie właściwych miejsc 
parkingowych dla pojazdów. 
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